
Protokół Nr 13/21
z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury
z dnia 27 stycznia 2021 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 27 stycznia 2021 r. o godz. 7:30
Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 27 stycznia 2021 r. o godz. 8:05
Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności:

1 Radna Małgorzata Klucznik,
2 Radny Piotr Maksimowicz,
3 Radny Adam Łabanowski, 
4 Radna Jolanta Beata Bagińska,
5 Radna Jolanta Piktel – Dabulis,
6 Radny Bogusław Sojko.

Radni nieobecni:   

1. Radna Paulina Błuszko - Nasewicz
2. Radna Anna Krutul

 Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta, 
2. Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta,
3. Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG,

Do pkt 1.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  i  jemu  przewodniczył  Pan  Bogusław  Sojko –
Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury. Przywitał
Radnych oraz zaproszonych gości.

Do pkt 2.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury – Pan
Bogusław  Sojko –   przeszedł  do  kolejnego  punktu  posiedzenia,  którym  jest   przyjęcie
porządku posiedzenia, zapytał Radych czy są jakieś sugestie i pytania. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

W związku z powyższym porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.



Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok

2021.
5. Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej

umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.
6. Wolne wnioski i oświadczenia. 
7. Zakończenie posiedzenia.             

           
Do pkt 3.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Bogusław  Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –  Skarbnik  Miasta  –
przedstawiła  autopoprawkę  do  projektu  uchwały,  poinformowała,  że  zostały  poprawione
uwagi przedstawione przez Regionalną Izbę Obrachunkową.  

Radny Piotr Maksimowicz – zwrócił się z pytaniem co to jest prefinansowanie?
Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –  Skarbnik  Miasta  –  wyjaśniła  Radnym co  to  jest

prefinansowanie. 
Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  –  czy  to  prefinansowanie

dotyczy całej kwoty?
Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – tylko kwoty unijnej. Bierzemy

kredyt a jak dostaniemy pieniądze z Unii Europejskiej to zwracamy kredyt. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady – zwróciła się z pytaniem czy
jednostkom podległym starczy na zabezpieczenie podwyższonej najniższej krajowej. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – jednostki przygotowując założenie
planu, brane są maksymalne wydatki z roku poprzedniego plus to co jest obowiązujące przez
prawo czyli podniesienie minimalnego wynagrodzenie oraz zabezpieczenie środków na plany
kapitałowe. I to wszystko w projektach jednostki uwzględniały. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  –  wszystkie  jednostki?  w
Ośrodku Kultury też jest zapewnione?

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – tak. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  –  to,  co  jest  przewidziane
przepisami prawa 2800 brutto.  Czy wszystkie zaplanowane kredyty,  pożyczki czy to jest
realne i budżet ten nam się zamknie, czy jest on bezpieczny? 



Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – będzie to się zmieniać w ciągu
roku, w sierpniu skończyliśmy fotowoltaikę w szkole i od sierpnia nie mamy zwrotu środków
do budżetu, jak one wpłyną to pomniejszają kwotę kredytów, które mamy wziąć.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady – czy są jakieś pisane pisma w
tej sprawie? 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – dziewczyny są w stałym kontakcie.
Tak samo jest w projekcie w MOPS. 

 Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady – proponuje wysyłać pisma, bo
rozmowy telefoniczne to nie to samo. 

Radna Jolanta Piktel – Dabulis – są rzeczy na które nie mamy wpływu. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady – ja bym pisała pisma by mieć
podkładkę. 

Radna Jolanta Piktel – Dabulis – nie tylko my tak mamy mój szef ma tak samo. 
Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –  poinformowała  Radnych,  że  mamy

podkładkę i jest też wszystko na piśmie. Wszystkie procedury są zachowane. My się staramy i
ponaglamy. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – jeżeli będzie zwrot nie będziemy
potrzebowali kredytów. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 4 radnych,
Przeciw – 2
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni większością głosów (4 głosy za, 2 głosy przeciw) pozytywnie zaopiniowali projekt
uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na
lata 2021-2027.

Do pkt 4.

Przewodniczący Komisji  – Pan  Bogusław Sojko – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu
Miasta Sejny na rok 2021

Projekt  uchwały  przedstawiła  Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –  Skarbnik  Miasta  –
przedstawiła i omówiła projekt uchwały oraz zgłoszoną autopoprawkę. 

Radny Paweł Dzienisiewicz – ile będzie kontenerów i jaka to będzie kwota?
Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – kwota na kontenery jest 200 tyś. zł. 
Radna  Dominika  Sidor –  planujemy  na  placu  za  poczta,  ponieważ  tam  pozwala  nam
miejscowy plan  zagospodarowania  przestrzennego  na  razie  mamy 3  kontenery  ale  mamy
nadzieje, że uda nam się więcej. 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady – ile osób?



Radna Dominika Sidor – są to pojedyncze dla 3 osób. 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady – konserwator zabytków nie ma nic
przeciwko?
Radna Dominika Sidor – my planujemy tu umieścić czasowo, ale być może jeszcze się zmieni
lokalizacja. Koszt jednego kontenera to 39 tysięcy wraz z transportem. 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady – czy w tym okresie wyremontowano
jakieś lokale socjalne?
Radna Dominika Sidor –  spółdzielnia socjalna miała zlecone wyremontowanie dwóch lokali
do których się zdecydowali przejść mieszkańcy, którym zaproponowaliśmy lokale zamienne. 
Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  –  czy  te  pożyczki  zaplanowane  i
kredyty czy będzie problemu z ich pozyskaniem?
Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – do tej  pory spłacaliśmy w terminie i
myślę, że nie będzie problemu. 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady – kiedy kończy się projekt żłobka?
Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – w maju,  od czerwca będzie to nasza
instytucje, i w kwietniu pewnie przyjdziemy do Państwa z uchwałami. Jak już będzie to nasza
instytucja t będzie możliwość przyjęcia więcej dzieci, teraz mamy w grupie 18 dzieci a będzie
mogło być 25 dzieci. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 4 radnych,
Przeciw – 2
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni większością głosów (4 głosów za, 2 głosy przeciw) pozytywnie zaopiniowali projekt
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok 2021 wraz z autopoprawką. 

Do pkt 5.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Bogusław  Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, którym jest sprawozdanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3
lat.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG -  omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 

Brak pytań i uwag do projektu uchwały, 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0



Radni  jednogłośnie  (6  głosów  za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym
dzierżawcą, na okres do 3 lat.

Do pkt 6.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Bogusław  Sojko –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, jakim są wolne wnioski i oświadczenia.

Brak wniosków i oświadczeń.  

Do pkt 7.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji – Bogusław Sojko zamknął
obrady posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Przewodniczący Komisji 

/-/Bogusław Sojko

Protokołowała: Karina Palewicz


